
Postens Pensjonistforbund 
Postpensjonistene i Vestfold 

 
REFERAT FRA MEDLEMSMØTE  
Mandag 21.11. 2021 kl.11:30 på Atlantic, Sandefjord 
. 
34 medlemmer var samlet for en hyggelig formiddag sammen. 
 
Leder ønsket velkommen til medlemmene og til Elling Hem, som straks inntok salen  
 
Med stor stemme, flott gitarspill og humørfylt  engasjement løftet han  stemningen.  
Vi fikk tatt i bruk både stemme og lattermuskler! En liten fest på en grå og kald 
rmandagsformiddag. 
 
Leder orienterte: 

• Vårt eldste medlem Lillemor Presthus er gått bort, 95 år gammel. 

• Vi har inngått videre avtale med Atlantic etter en runde med diskusjon om pris. 

• Han minte om julebordet 9. desember på Midtløkken 
 
Sekretæren leste opp referat fra forrige medlemsmøte.  
Hun orienterte også kort om at Postens Pensjonistforening skal ta i bruk nytt 
medlemssystem fra 1.1.2023. Innkreving av kontingent blir endret. Det kom spørsmål om 
utstedelse av medlemskort. Sekretæren undersøker. 
 
Etter så mye engasjement og sang smakte snittene ekstra godt da det var tid for mat. 
 
Leder tok opp temaet rusleturer for medlemmer til våren. Bente opplyste at det er flere 
mulighet for kortere turer i Sandefjord som egner seg for både rullestol og gåstol, slik at 
alle får mulighet for å være med. 
 
Noen hadde med seg bøker de hadde lest, og flere bøker fikk nye lesere. 
 
Vi avsluttet som vanlig med trekning, de som hadde vinnerlykke og hadde fått utdelt de 
rette årene, kunne glede seg over gevinster. 
 
Sekretæren 


